主日学家庭反馈单

圣诞人物 第4课 博士的敬拜

写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含"牢记神的话语",一个建议的活动来巩固课程内容, 还有一个简短的祷告。参与以上内容并和孩子交流,对你和孩子都会非常有益。



所学内容:

今天,我们学习了有关博士的故事,以及他们寻找耶稣、并以礼物和敬拜来尊崇祂的旅程。马太福音第 2 章的故事提醒孩子们:在这个圣诞节,我们也要学习博士,去寻找耶稣,用每一个机会记念祂和祂的降生!祂配得我们的赞美、礼物和时间!在所有圣诞故事中的人物里,博士给了我们最好的榜样-全心追寻耶稣,并慷慨地献给祂,因为祂值得!(使用经文:马太福音 2:1–12)



牢记神的话语:

你们寻求我, 若专心寻求我, 就必寻见。-耶利米书 29:13

请在这一周里和孩子多次一起背诵这节经文。这样不仅能帮助他/她牢记神的话语,也能 加深对课堂信息的理解。



亲子活动:

鼓励孩子从本周的零用钱或储蓄罐中预留一小部分,把它放进一个写着 "献给耶稣" 的纸 袋中。

与你的孩子讨论:

钱可以用来买东西-好玩的如糖果、玩具,也有必需品如外套、鞋子。当我们愿意把钱奉献在教会里,或帮助有需要的人,就是在尊荣耶稣。

帮助孩子明白:

当我们把自己珍贵的东西献给耶稣,就是一种敬拜,这就是慷慨的意义。



每天的祷告:

亲爱的神,谢谢祢差遣祢的儿子耶稣来到我们中间。求祢帮助我们在这个欢乐的圣诞节里,常常寻找耶稣、庆祝祂的出生。帮助我们记得,圣诞节只有一个真正的原因——耶稣的降生!求祢帮助我们像博士一样,寻找耶稣,并用我们的时间、天赋和礼物来尊荣祂。我们非常爱祢!阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.

What We Learned:



Today, we learned about the wise men and their quest to seek Jesus so that they could honor Him with gifts and worship. Our story from Matthew chapter 2 challenged our students to look for Jesus and use every opportunity to remember Him and His birth this Christmas! He is worthy of our praise, gifts, and time! Of all the characters of Christmas, the wise men set the best example of pursing Jesus with our whole hearts and giving generously to Him because He is worth it! (Scriptures used: Matthew 2:1-12)

Words to Remember:



"You will seek me and find me when you seek me with all your heart." Jeremiah 29:13 NIV

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help your child to remember the verse, but also it will help to reinforce what he or she learned during class.

Suggested Parent/Child Activity:

Have your child set aside a little bit of money from their allowance or piggy bank this week. Take the money and place it in a paper bag labeled "For Jesus." Talk about how money is what is used to buy things—fun things like candy and toys but also important things like coats and clothes. Encourage your child to take the money they collect and give it to Jesus in the offering at church the next Sunday. Explain that when we give money to church or to help someone in need, Jesus is honored! In this way, they are worshipping Jesus with something that costs them and that is what generosity is all about!

Daily Prayer:



Dear God, Thank You for sending Your Son Jesus down to us. Help us to look for Jesus and celebrate Him during this fun Christmas season. Help us to remember we only have one reason to celebrate; the birth of Jesus! Help us to be like the wise men and remember to look for Jesus and honor Him with our time, talent, and gifts. We love You so much! Amen!